
 Ciechanów, dnia 10 kwietnia 2018 r.   

 

 

       Pan Michał Jeziółkowski 

       Radny Rady Miasta Ciechanów 
 
 

 

 

   

 Odpowiadając na interpelację Pana Radnego, złożoną 29 marca 2018 r. na XLII sesji 

Rady Miasta Ciechanów, w sprawie wykonania nakładki asfaltowej na ul. S. Borodzicza  

w Ciechanowie, uprzejmie informuję, że wnioskowany przez Pana Radnego remont nie został 

wpisany na listę zadań remontowych przyjętych do realizacji w 2018 r. 

Jednocześnie wyjaśniam, że nawierzchnia z  trylinki nie jest dobrym podłożem pod 

warstwę ścieralną z mieszanki mineralno-asfaltowej. Na nawierzchniach takich często 

występują spękania odbite.  

Ponadto informuję, że ul. Borodzicza objęta jest bieżącym utrzymaniem dróg  

i w przypadku powstania ubytków zagrażających bezpieczeństwu ruchu drogowego, tutejszy 

Urząd będzie zlecał remonty cząstkowe nawierzchni w ramach zawartych umów z firmą 

Z.U.H. KOPTRANS Witold Piętka w Ciechanowie bądź z firmą KAMIBUD Mirosław 

Warzyński Zakład Robót Inżynieryjno Drogowych w Ciechanowie, w zależności od rodzaju 

uszkodzonej nawierzchni. 

   

 

 

Do wiadomości: 

1. Biuro Obsługi Rady Miasta wm. 

2. a/a. 
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